
CYKLISTFORBUNDET LEMVIG 
 
 

Referat af generalforsamling 2024   
Torsdag den 22. februar 2024 kl. 19.00  
 
Generalforsamlingen blev holdt i Frivillighuset, Lemvig. 
16 medlemmer deltog. 
Umiddelbart før generalforsamlingen blev der serveret smørrebrød og drikkevarer. 
Formanden, Patrick Neill, bød velkommen og nævnte at det var en slags jubilæum, idet 
afdelingen blev stiftet for næsten nøjagtig 15 år siden, den 19.2.2009. Han glædede sig over 
at alle fire initiativtagere var til stede. 
 
Referat: 
 
1. Ivan Krogh Hansen blev valgt som dirigent.  
Ivan konstaterede at generalforsamlingen var lovlig indkaldt og dermed beslutningsdygtig. 
 
2. Formand Patrick Neill aflagde beretning for 2023, ledsaget af fotos og andet oplysende 
materiale på lærredet. Herunder bl.a.  
- Møde med kommunen, Vej- og Parkafdelingen, bl.a. om prioritering af nye cykelstier i 
revideret cyklelstiplan. Vi prioriterer fortsat allerøverst cykelstierne mellem Hygum Bakke og 
Harboøre (staten) samt Fjaltring - Torsminde (kommunen). 
- Vi Cykler Til Arbejde. Der blev i alt cyklet omkring 5.000 km. 
- Deltagelse i Lemvig Marked og Dyrskue. 
- Store Cykeldag. 
- Cykelture: Onsdagsture, aftenture, weekendtur (i år på Viborgegnen).  
- Medlemsmøde på Lemvig Museum  
- Deltagelse i Landsmødet i Fredericia (4 medlemmer) 
- Deltagelse i indvielse af den nye cykelsti mellem Fabjerg og Gudum. 
Beretningen blev godkendt. 
 
3. Revisor Bent Madsen fremlagde regnskabet for 2023 med kommentarer ved kasserer 
Patrick Neill.  
Regnskabet blev godkendt. 
 
4. Ingen indkomne forslag. 
 
5. Helge Thomsen, Patrick Neill og Eva Rasmussen blev genvalgt til bestyrelsen for to år.  
(Jørgen Koch og Karl Bencke fortsætter i bestyrelsen endnu et år.) 
 
6. Lars Ebbensgaard og Herluf Grønne blev valgt til suppleanter. 
 
7. Bestyrelsen blev bemyndiget til at vælge to delegerede til forbundets landsmøde i 
oktober. 
 
8. Ivan Krogh Hansen blev valgt som revisor og Jytte Jensen som revisorsuppleant. 
Bent Madsen blev takket for en mangeårig indsats som revisor. 
 
9. Bestyrelsen orienterede om foreløbige planer for det kommende år. Årets weekendtur 
blev fastsat til 24.-25. august. 



Vi arbejder videre ud fra nuværende aktiviteter. 
Vi vil sætte mere fokus på (skole)børns cykling. 
 
10. Dirigenten takkede tilhørerne og erklærede kl. 21.30 generalforsamlingen for afsluttet. 
 
Referat: Karl Bencke, 29.2.2024 
 
 
Første bestyrelsesmøde efter generalforsamlingen er fastsat til mandag den 4. marts 
kl. 14-16 i Frivillighuset. (Bemærk tidspunktet!) 
 
 
 


